

ТЕЛЕФОН: 99871 200-00-01

EMAIL: info@shahar.uz

Сайт: new.shahar.uz

ID:148522

sum 298,000

Rent apartment по цене 298 000 sum

Apartment for daily rent. Address Station. 3 floors, 2 rooms. Very comfortable and has all the amenities. The apartment has furniture (not shown in the pictures), TV, 2x air conditioners, ironing board, WiFi, laptop, dishes in general. The most important thing is a clean and new apartment. The price is calculated for all guests (not per person). Parochkas (unmarried men and women) are not given at all. Please be respectful and don't post again. Gas, water, electricity are constant. Prices are discounted. The apartment is mine. Phone: +998915577643 +998915515550

Type of transaction	Rent	Section	apartment
country	Uzbekistan	Region	Samarkand
District of region	Samarkand	City	Samarkand
Period	per day	Number of rooms	2
Floor	3	Total area (m2)	53
Repairs	евро	Address	Samarkand/Samarkand Кунлик квартира ижарага берилади. Манзил Вогзал. 3 кават 2 хона. Жуда шинам ва барча кулайликларга эга. Хонадонда мебел(расмларда тулик курсатилмаган), телевизор, 2х кондиционер, стиралка, WiFi, постел, идишлар умуман олганда барча кулайликларга эга. Энг мухими тоза ва йанги хонадон. Нарх барча мехмонлар учун умумий хисобланади(хар бир киши учун эмас). Парочкалар(никохсиз эркак ва аёл)га умуман берилмайди. Илтимос хурматингизни билинг ва яна кайта сураманг. Газ, сув, свет доимий. Нархлар арзонлаштириб берилади. Хонадон узимники. Тел: +998915577643 +998915515550
Bunk beds	4	Full description Uz	

Apartment for daily rent.
Address Station. 3 floors,
2 rooms. Very
comfortable and has all
the amenities. The
apartment has furniture
(not shown in the
pictures), TV, 2x air
conditioners, ironing
board, WiFi, laptop, dishes
in general. The most
important thing is a clean
and new apartment. The
price is calculated for all
guests (not per person).
Parochkas (unmarried
men and women) are not
given at all. Please be
respectful and don't post
again. Gas, water,
electricity are constant.
Prices are discounted. The
apartment is mine.

Phone: +998915577643
+998915515550

Description

With pets





Image not found or type unknown

